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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 178 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Στην Αθήνα, σήµερα την 11η Σεπτεµβρίου 2018, ηµέρα της εβδοµάδας Τρίτη και ώρα 

16:00 συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση τα µέλη του ∆ιοικητικού Συµβουλίου, περιόδου 

2017-2018, του ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ (ΣΕΦ), στα γραφεία 

του Συνδέσµου, κατόπιν της από 26 Ιουλίου 2018 Πρόσκλησης του Προέδρου του 

∆ιοικητικού Συµβουλίου κ. Καπέλλου Σωτήρη, προκειµένου να συζητήσουν και να 

λάβουν αποφάσεις στα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης: 
 

Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 

Θέµα 2: Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς 

Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε συναντήσεις από 

το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 

Θέµα 4:. Εισερχόµενη αλληλογραφία & συζήτηση για την επιστολή της εταιρίας 

“Ανακύκλωση Συσκευών” – ενηµέρωση από ∆. Βαρβιτσιώτη 

Θέµα 5:. Ταµειακή ενηµέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 

Θέµα 6: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 

 

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  

1. Ο Πρόεδρος  ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

2. Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

3. Ο Γραµµατέας ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

4. Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ  

5. Μέλος   ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ  

6. Μέλος    ΞΑΝΘΗΣ ΣΠΥΡΟΣ (Απών – Εξουσ. σε Τιτόπουλο ∆.) 

7. Μέλος   ΤΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 

Στο ∆Σ παρευρέθηκε ο Σύµβουλος του ΣΕΦ κ. Στέλιος Ψωµάς, τα µέλη ∆. Βαρλάµης 
(Jinko),  Γ. Βλάσσης (Copernicus), Γ. Μαρκόπουλος (Deger), Β. Γεωργιάδης (Καυκάς), 
Μ. Σιγάλας (Photovoltaic) και τα αρωγά µέλη Α. Ζαχαρίου, Χ. Φίλανδρος 
 

Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδοµένου ότι παρίστανται αυτοπροσώπως 6 

µέλη και  1 µέλος µε εξουσιοδότηση σε άλλο µέλος του ∆Σ εκ του συνόλου των 7 µελών 
του ∆Σ, συνεπώς το ∆Σ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης µε 
κατά σειρά συζήτηση των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης, θέτοντας προ ηµερησίας 
διάταξης ένα επιπλέον θέµα, αυτό της εξεύρεσης κατάλληλου χώρου διενέργειας των 
επόµενων ∆Σ, καθώς τα υφιστάµενα γραφεία δεν µπορούν πλέον να εξυπηρετήσουν τη 

µεγάλη προσέλευση µελών. Έτσι, η ηµερήσια διάταξη διαµορφώθηκε ως εξής: 
 

Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 

Θέµα 2: Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς 

Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε συναντήσεις από 

το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 

Θέµα 4:. Εισερχόµενη αλληλογραφία & συζήτηση για την επιστολή της εταιρίας 

“Ανακύκλωση Συσκευών” – ενηµέρωση από ∆. Βαρβιτσιώτη 

Θέµα 5:. Ταµειακή ενηµέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 

Θέµα 6: Εξεύρεση χώρου διενέργειας ∆Σ 

Θέµα 7: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
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Τούτων δοθέντων, άρχισε η συζήτηση των θεµάτων της τακτικής ηµερήσιας διάταξης. 
 

Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 
 

Ο Γραµµατέας παρέδωσε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα µέλη, το οποίο είχε ήδη 

σταλεί µε ηλεκτρονικό ταχυδροµείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 
Το ∆ιοικητικό Συµβούλιο αποφασίζει οµόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 

προηγούµενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 
Όλα τα µέλη αφού ανέγνωσαν τα πρακτικά υπέγραψαν εγκρίνοντας το πρακτικό χωρίς 
παρατηρήσεις. 
 

Θέµα 2: Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς. 
 

Ο κ. Στέλιος Ψωµάς ενηµέρωσε τα µέλη για τις τελευταίες εξελίξεις σε ότι αφορά στα 

εξής θέµατα: 

 

- Άρση των δασµών σε φωτοβολταϊκά ασιατικής προέλευσης µε ισχύ από 3/9/2018. 

Ακολούθησε συζήτηση και εκτιµήσεις για την εξέλιξη των τιµών µετά την κατάργηση 

των σχετικών ρυθµίσεων. 
 

- Έγινε αναφορά και συζήτηση για την κοινή επιστολή που απέστειλαν ο ΣΕΦ µε τον 
ΣΠΕΦ σχετικά µε τη θέσπιση ταρίφας για τα συστήµατα <500 kWp στο ΥΠΕΝ και ΡΑΕ 

κατόπιν πρωτοβουλίας που ανέλαβε ο πρόεδρος του ΣΕΦ κ. Σ.Καπέλλος ερχόµενος σε 
επικοινωνία µε τον πρόεδρο του ΣΠΕΦ. Κ. Σ.Λουµάκη. 

 

- Ο κ. Ψωµάς ετοίµασε σχέδιο τροποποιήσεων πολεοδοµικού χαρακτήρα ώστε να αρθούν 
µια σειρά από εµπόδια που υπάρχουν σήµερα. Το ∆Σ αποφάσισε οµόφωνα να 

αποσταλούν οι σχετικές παρατηρήσεις στο ΥΠΕΝ. Επίσης, µετά από σχετική συζήτηση, 

αποφασίστηκε οµόφωνα να αποσταλεί επιστολή προς τη ΡΑΕ για τις καθυστερήσεις στην 
έκδοση νέων αδειών παραγωγής, γεγονός που επιβαρύνει, µεταξύ άλλων, και τη 

διενέργεια των διαγωνισµών.  
 

Τα µέλη του ∆Σ αλλά και τα παρευρισκόµενα µέλη έκαναν διευκρινιστικές ερωτήσεις 
στον κ. Ψωµά και έλαβαν τις απαντήσεις από αυτόν. 
 

 

Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε 
συναντήσεις από το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 

 

∆εν προέκυψε 
 

Θέµα 4: Εισερχόµενη αλληλογραφία  

 

• Επί απαντήσεως σε αίτηµα από την εταιρία “Ανακύκλωση Συσκευών”  

Ο κ. Ψωµάς ενηµέρωσε για αλληλογραφία από την εταιρία “Ανακύκλωση Συσκευών” µε 
την οποία ζητά µη δεσµευτική επιστολή από τον ΣΕΦ.  

Ο κ Βαρβιτσιώτης ανέφερε ότι από το κείµενο της επιστολής δεν αποδίδεται ότι ο φορέας  
“Ανακύκλωση Συσκευών” θα υποβάλλει φάκελο για επέκταση στον τοµέα των υλικών 
και εξοπλισµού για παραγωγή ενέργειας από ΦΒ. Για το λόγο αυτό θα πρέπει να υπάρξει 
προσοχή ώστε να µην «νοµιµοποιηθεί» µε την επιστολή του ΣΕΦ η δραστηριότητα υπό 
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την παρούσα µορφή ανακύκλωσης ηλεκτρονικού και ηλεκτρικού εξοπλισµού στον τοµέα 

της ανακύκλωσης εξοπλισµού εγκαταστάσεων παραγωγής ενέργειας από ΑΠΕ και ειδικά 

από ΦΒ. Εξ’ άλλου από αυτές τις µη ξεκάθαρες διατυπώσεις  έχουν ταλαιπωρηθεί στο 

παρελθόν από κάποιους φορείς µέλη µας. Συνεπώς η έγκρισή µας θα πρέπει να έχει 
προσεκτικό κείµενο και να παρέχεται όχι µε αποκλειστικότητα αλλά κοινά σε κάθε φορέα 

που θα διαθέτει ειδική πιστοποίηση για την ανακύκλωση εξοπλισµού εγκαταστάσεων 
παραγωγής ενέργειας. Ορισµένοι εκ των παρόντων εξέφρασαν διαφωνίες στο να 

αποστέλλονται κείµενα για να υιοθετηθούν ως έχουν από τον ΣΕΦ. Ο κ Πρόεδρος 
πρότεινε να αναλάβει ο κ Βαρβιτσιώτης να συντάξει ένα σχέδιο και να το φέρει σε γνώση 

του ∆Σ. Ο κ Βαρβιτσιώτης πρότεινε να συνεργαστεί µε τον κ Ψωµά. 

Αποφασίστηκε να υπάρξει σχέδιο επιστολής προς έγκριση στο επόµενο ∆Σ  το οποίο θα 

δίνεται  σε κάθε φορέα που επιθυµεί να υποβάλλει φάκελο για ανακύκλωση εξοπλισµού 

εγκαταστάσεων παραγωγής ενέργειας, το οποίο και θα αποτελεί υπόδειγµα για 

οποιοδήποτε σχετικό αίτηµα προς τον Σύνδεσµο. Για το σκοπό αυτό, θα υπάρξει 
συνεργασία του Γραµµατέα κ. Βαρβιτσιώτη µε τον Σύµβουλο του Συνδέσµου για την 
ετοιµασία του σχεδίου επιστολής και µετά την έγκριση θα υπάρξει απαντητική επιστολή. 

 

 

• Ο κ. Σ. Καπέλλος ενηµέρωσε τα µέλη για την εξέλιξη της συνεργασίας µε 
την εταιρεία διοργάνωσης συνεδρίων SolarPlaza (και τη συνδιοργάνωση κοινού event το 

Νοέµβριο του 2018 (20-22/11)). Ο ΣΕΦ µε αυτήν την εκδήλωση θα έχει σηµαντική 

προβολή και εντός και εκτός της χώρας. Ο τελευταίος θα συνεισφέρει µε επαφές µε τους 
διάφορους κρατικούς φορείς ώστε να συµµετάσχουν εκπρόσωποί τους στην εκδήλωση. 

Τα οφέλη θα είναι η αύξηση του κύρους του Συνδέσµου καθώς και προβολή του εν όψει 
της διοργάνωσης της δικής του εκδήλωσης. Η διοργάνωση της ηµερίδας του ΣΕΦ που 

έχει αποφασιστεί από το ∆Σ θα γίνει σε καταλληλότερο χρονικό διάστηµα (αρχές 2019).  

 

Θέµα 5: Ταµειακή Ενηµέρωση –εισήγηση από κ. Μανώλη Σούρσο Ταµία ΣΕΦ 

 

(α.) Το ταµείο του ΣΕΦ είναι: 
• Καταθέσεις στην Alpha Bank 25.9.2018 ποσό 71.021,83 €.  

• Καταθέσεις στην Πειραιώς 25.9.2018 ποσό 23.575,07 €.  

• Καταθέσεις στην Εθνική 25.9.2018 ποσό 1.000 €.  

• Μικρό ταµείο 340,23 €. 

Ήτοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 95.937,13 €.  

 

Θέµα 6: Εξεύρεση χώρου συνεδρίασης του ∆.Σ. 

 

Μετά από συζήτηση, αποφασίστηκε οµόφωνα να προχωρήσει ο κ. Σ. Καπέλλος στην 
εξεύρεση κατάλληλου χώρου γραφείων όπου θα συνεδριάζει το ∆Σ του Συνδέσµου. 

Προϋπόθεση είναι η µικρή αποζηµίωση ανά συνάντηση και η ευκολία πρόσβασης και 
στάθµευσης. Με αυτόν τον τρόπο διατηρείται το χαµηλό κόστος για τη νοµική και 
φορολογική έδρα του Συνδέσµου στα σηµερινά γραφεία επί της οδού Φειδίου 11 στην 
Αθήνα και για τα ∆Σ και αποφεύγεται η ενοικίαση µεγαλύτερου χώρου που θα οδηγούσε 
σε τουλάχιστον τριπλασιασµό του κόστους της διατήρησης της έδρας. 
 

Σηµείωση (προσθήκκη στο θέµα :  

Μεταγενέστερα και µετά από σύντοµη έρευνα αγοράς, βρέθηκε χώρος στο Regus Athens 

Tower Center (Πύργος Αθηνών), Μεσογείων 2-4, στον 20
ο
 όροφο, µε κόστος 

συµπεριλαµβανοµένου ΦΠΑ 50 ευρώ ανά συνεδρίαση. Στο κόστος συµπεριλαµβάνεται 
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καφές και αναψυκτικά. Ο χώρος αυτός προτάθηκε από τον κ. Σ. Καπέλλο στα µέλη ∆Σ 

µέσω ηλεκτρονικού ταχυδροµείου και έγινε οµόφωνα αποδεκτός.  
Στην απόφαση ενσωµατώνεται και το παρόν προσάρτηµα. 

 

 

Θέµα 7: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 

 

Σε συνέχεια του θέµατος 6 και µετά από αποστολή σχετικού ηλεκτρονικού µηνύµατος 
από τον Σ. Καπέλλο και οµόφωνη αποδοχή από όλα τα µέλη του ∆Σ, η πραγµατοποίηση 

του επόµενου ∆Σ θα γίνει την Τρίτη 9 Οκτωβρίου 2018 και ώρα 16.00, στο Regus 

Athens Tower Center (Πύργος Αθηνών), Μεσογείων 2-4, στον 20
ο
 όροφο (κόστος 

αίθουσας συµπεριλαµβανοµένων καφέ και αναψυκτικών 50 ευρώ συµπ. ΦΠΑ) 

 

Όποιος επιθυµεί  µπορεί να χρησιµοποιήσει το υπόγειο πάρκινγκ του Πύργου Αθηνών για 

να παρκάρει το αυτοκίνητό του, µε ειδική προσφορά της Regus: κόστος 5 ευρώ ανά 

αυτοκίνητο και ανά ηµέρα.  

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το πρόχειρο  

Πρακτικό. 

 

 

 

Ο Πρόεδρος ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ 

  

Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

 

Ο Γραµµατέας ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 

Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ  

 

Μέλος  ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ  

 

      Μέλος    ΞΑΝΘΗΣ ΣΠΥΡΟΣ (Απών – Εξουσ. σε Τιτόπουλο ∆.) 

 

Μέλος   ΤΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 

 


